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Ekonomska kriza koja je ove godine izraženija no inače uticaće i na planove mnogih naših
sugrađana gde i kako će dočekati Novu godinu. Većina će je dočekati skromno, u društvu
najbližih i u krugu porodice
br>    Marija Nikolić:br>  - Za Novu godinu ću ići u jedan lokal, zapravo kafanu koja se zove
“Kafana sa razlogom“. Ići ću sa svojim suprugom i nekim našim društvom. Sa obzirom na to da
prošle godine za doček nismo nigde otišli, ovog puta se nadam dobrom provodu i vrlo se
radujem što ću biti van kuće.  
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